
 

Acme United Europe GmbH     Tel.: +49 (0) 212 – 2 32 45 – 0  info@acmeunited.de  

Junkerstr. 13-15  Fax: +49 (0) 212 – 33 21 81  www.acmeunited.de 
42699 Solingen - Germany 

 
Date: 18.03.2025 

PRODUCT DATA SHEET 

     
   
 

 
                
                               

Item number: 

E-184005 00 

Brand Name: 

Cutter professional 

Description: 

Cutter professional 18 mm  metal blade 
guiding, plastic handle with softgrip,    
grey/ black, incl. 2 additional blades 

 

 

PRODUCT INFORMATION 

Colour: Blade material: 

Grey/ black  Carbon steel 
Full length: Handle material: 

18 mm ABS, TPR, Steel  

Shape of tip: Product Weight 

- 0,092 kg 
Product Origin Cardboard weight 

China 0,0124 kg 

Customs tariff number:  

82119300  

 
 

LOGISTIC INFORMATION 

Single packaging Single Weight Single Measures Unit 

4c colour box 0,105 kg 17,5 x 4,5 x 2 cm 1 
Inner packaging Inner Weight Inner Measures Units by box 

Carton box  1,319 kg 36 x 9,8 x 7,5 cm 12 

Master packaging Master Weight Master Measures Units by box 

Carton box 13,5 kg  38 x 21,5 x 40,5cm 120 

    
EAN Single: 4027521533318 

EAN Inner: 4027521533325 

EAN Master: 4027521533332 

 

 
MARKETING TEXT 

Maximum sharpness, ultimate control: The Westcott Cutter Professional with an 18mm 
blade is your reliable tool for precise cuts – whether in the office, workshop, or at home. 
The metal blade guide ensures stable and accurate cutting, while the ergonomic plastic 
handle with soft grip provides a comfortable and secure grip for effortless handling. The 
automatic locking mechanism keeps the blade securely in place, preventing accidental 

slipping and ensuring enhanced safety while cutting. 
A practical feature: The removable end cap allows for easy disposal of used blades, and 
with two additional replacement blades, you always have a backup for long-lasting 
precision. For extra safety and quality assurance, the Westcott Cutter Professional is 
TÜV-certified. 
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Maximale Schärfe, ultimative Kontrolle: Der Westcott Cutter Professional mit einer 18-mm-
Klinge ist Ihr zuverlässiges Werkzeug für präzise Schnitte - ob im Büro, in der Werkstatt 
oder zu Hause. 
Die Klingenführung aus Metall sorgt für einen stabilen und präzisen Schnitt, während der 
ergonomische Kunststoffgriff mit Softgrip einen bequemen und sicheren Halt für eine 
mühelose Handhabung bietet. Der automatische Verriegelungsmechanismus hält die Klinge 
sicher in Position, verhindert ein versehentliches Abrutschen und sorgt für mehr Sicherheit 
beim Schneiden. 
Ein praktisches Merkmal: Die abnehmbare Endkappe ermöglicht eine einfache Entsorgung 
der verbrauchten Klingen, und mit zwei zusätzlichen Ersatzklingen haben Sie immer einen 
Ersatz für lang anhaltende Präzision. Für ein Plus an Sicherheit und Qualität ist der 
Westcott Cutter Professional TÜV-zertifiziert. 
 

 


